
Referat fra møte mellom Studieavdelingen(STA) og FS-superbrukere 12/6-2006.

Tilstede: Lee Ae Ran Aamodt(UV), Mirian Røsler(MED), Mona Bye(SV), Anne-Lise Hansen(MN), Håvard 
Brekke(JF), Lena Finseth(HF), Anne Løken(HF), Torill Stave(HF), Øyvind Saanum Eithun(MN), Heidi 
Christophersen(STA), Aud Posti Røed(STA), Anne Bergfall(STA), Marianne Høgvold-Iversen(STA), Anette 
Wigaard(STA), Arild Ekker(STA), Michael Grude(STA), Pål Erik Megaard(STA), Lars Kristian Hasle(STA)

Saksliste
1. Orientering fra usits utdanningsplan-seminar i april

a) Anne-Lise Hansen(MN) og Lena Finseth(HF) deltok sammen med STA på usits up-
seminar, og informerer om dette. Anne-Lise kunne rapportere om at det var lite store 
nyheter, men det ble merket positiv endring i holdningen til bruk av FS hos andre 
institusjoner. Det ble også lagt merke til at UiO ligger langt fremme i bruken av FS på 
nye områder sammenlignet med de andre institusjonene. Anne-Lise ser at det kan være å 
vanskelig å få til felles løsninger nasjonalt, men at dette bør være et mål internt for UiO. 
Å ha med fakultetsrepresentanter er oppfattet som positivt, og det gir trolig mer 
forståelse hos USIT. Gode nyheter er at det foreligger en forbedring i FS rundt 
emnekombinasjoner, og det vil også åpnes for å kunne endre direkte i prod. for 
studentweb.

b) Lena informerer litt om utdanningsplanelementer og potensiell bruk av disse som 
langsiktig planlegging av utvekslingsopphold(i forhold til utdanningsplan) og 
muligheten for å kanskje kunne bruke dette til permisjoner. Det blir også stilt spørsmål 
om hvilke av merknadsfeltene en skal bruke ved erstatning av emner.

c) Lars Hasle(STA) forteller om USIT sitt arbeid rundt en ny rutine for godkjenning, og 
tilpassingen av denne ved UiO. Fra STA kommer det ønske om at fakultetene skal 
registrere godkjenning i FS på en felles måte. Det vil komme brukerveiledninger på nett 
og det blir satt opp et kurs i godkjenningssakmodulen tidlig kommende semester. 
Mat.Nat. advarer mot at fakultetene har ulike syn på hvordan denne skal brukes og at 
dette må tas hensyn til. Aud Posti Røed(STA) påpeker også at bruken av denne modulen 
har innvirkning på utseende på vitnemål, og at det må vurderes i forhold til arbeidet med 
forskriftene.

2. Utdanningsplan-årsplanstiltak
Lena Finseth er ansatt 50% i et år for å drive et arbeid på utdanningsplaner, og forteller om 
delområdene hun skal se på

I. Dokumentasjon og opplæring av ansatte på fakultetene for å ta i bruk 
utdanningsplaner på en god måte.

II. Utdanningsplaner for mastergradsstudenter

III. Evaluering av utdanningsplaner: Hvordan UP fungerer som verktøy.

Det kan vise seg å komme andre viktige områder under arbeidets gang.

3. Masterstudier og up-tiltak
Inngikk under punkt 2.



4. Info fra STA
a) Marianne informerer om ny studentweb. Beta 1 versjon er klar for testing og link er 

sendt ut. Alle bør teste, med fokus på den funksjonaliteten som man har laget. 
http://stirfry.uio.no/as/WebObjects/studentweb2

b) Det utvikles nå skriftlige rutiner for bruken av FS i henholdt til krav fra riksrevisjonen. 
Dette er en løpende utvikling, som er viktig å få på plass snarest.

c)  Personvern er i skuddet som aldri før. Det er et problem med forspørsler om 
informasjon fra FS, som ikke skal gis ut i henhold til personvern.. Alle henvendelser om 
slik informasjon fra FS skal rettes motnformasjonskoordinator for Studentkontoret 
Henrikke Bugdø-Petersen (henrikke.bugdo-petersen@admin.uio.no.

5. Eventuelt
a) Lena Finseth ønsker at det settes fokus på problematikken rundt emnegrupper mellom 

fakultetene. Hvem har ansvar for studentene i forholdt til oppdateringer i FS, osv.? 
Fakultetene har ulike rutiner. Behov for et eget møte med kursing for å koordinere dette.

b) Frist for undervisningsopptak vår 2007. Det er ønske om å forsette dette som tidligere 
semestere.

c) Superbrukerne ønsker en møteplan for kommende møter, satt før semesterstart slik at det 
blir lettere å sette av tid.
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